

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**Analysis and Exploration of Safety Evaluation in Chemical Industry**  
(化工安全评价的剖析与初探)

S. P. CHENG, Z. G. YAN, Q. LI, X. YIN.....179

**The Adsorption Study of Rare Earth Element Ce, Y in the Solution on Rice Husk Biochar**  
(稻壳生物炭对稀土元素 Ce、Y 吸附效果的研究)

L. TANG, D. LIU, Z. Q. CHENG, D. ZHOU, X. LIU.....188

**Overview on the Synthesis of (S)-3-(Methyl-Amino)-1-(Thiophen-2-yl) Propan-1-ol**  
(度洛西汀中间体(S)-3-甲基氨基-1-(噻吩-2-基)丙醇合成工艺综述)

J. J. WU, C. Y. JI, T. J. XIE, L. X. MA, Z. K. HAO, F. XU.....199

**Study on Improving the Solid Content of Filter Cake in Titanium Dioxide Production**  
(提高钛白粉生产中污泥滤饼固含量的研究)

R. L. GAO, X. LIANG, M. D. RAN, Y. X. LIANG.....205

**Removal of Chloride Ion in High Salt Wastewater by Ru-Ti-AC Composite Catalytic Materials**  
(Ru-Ti-AC 复合催化材料对高盐废水中氯离子的电化学去除)

S. J. LIU, Q. J. WANG, S. XIAO, K. ZHU, J. QV, H. R. WANG.....215

**Study on Catalytic Properties of Mesoporous La<sub>0.6</sub>Pr<sub>0.4</sub>BO<sub>3</sub> Composite Oxide in the High-Pressure Liquefaction of Bagasse**  
(B位离子的种类对介孔 La<sub>0.6</sub>Pr<sub>0.4</sub>BO<sub>3</sub>复合氧化物的催化性能影响)

J. J. TENG, N. LI, X. H. ZHANG, X. E. LIU.....225

**Synthesis of 4-Hydroxy-2-oxo-1-Pyrrolidineaceticacid**  
(4-羟基-2-氧代-1-吡咯烷乙酸的合成)

Y. ZHANG, R. CHEN, P. ZHENG, L. TANG.....236